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PROTOKOLL 
STUDIERÅDSMÖTE JURIDISKA FÖRENINGEN I UPPSALA DEN 2023-11-13 

KL. 17:15.  
 

NÄRVARANDE:  
 

Jasmine Carlsson    Ordförande  
 

Ellinore Rosvall    Utbildningsansvarig tillika sekreterare 

 
Adam Rämmal    Vice ordförande studierådet 

 

Albin Högberg    Ledamot (via Zoom) 

 

Sofia Hallgren    Ledamot  
 

Isak Sandell    Ledamot  

 
Etty Sanner   Ledamot  

  

Lovisa Loveby    Ledamot  
 

Melker Bååth    Ledamot 

 
Irma Flores    Ledamot  

 

 

 

1 §     MÖTETS ÖPPNANDE  
Jasmine Carlsson öppnade mötet kl. 17:20. 

 

2 §     VAL AV JUSTERARE TILLIKA RÖSTRÄKNARE FÖR HT 23 
 

Rådet beslutade 2023-08-29 

Att  välja Adam Rämmal till ständig justerare tillika rösträknare för HT23.  

 

 

3 §     GODKÄNNANDE AV KALLELSEFÖRFARANDET 
  

Kallelsen utgick 2023 – 11–06 i enlighet med kallelseförfarandet.  

 

Rådet beslutade  

 

Att  godkänna kallelseförfarandet. 

 

             

4 §     ADJUNGERINGAR 
Ingen adjungerades.  

 
 

5 § FASTSTÄLLANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTA 
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      Bilaga: Dagordning  

    
      Rådet beslutade  

       Att  fastställde föredragningslistan med tillägget ny 8 § Lägesrapportering från 

arbetsgrupperna.    

 

   6 § FÖREGÅENDE MÖTESPROTOKOLL 

       
             Bilaga: Protokoll 2023-09-25 och Protokoll 2023-10-17 

 

Protokoll 2023-09-25 och Protokoll 2023-10-17 är justerade och kan läggas till 

handlingarna.  

    

   Rådet beslutade  

   Att           lägga Protokoll 2023- 09-25 och Protokoll 2023–10 – 17 till handlingarna. 

 

  

7 § MEDDELANDEN OCH RAPPORTER  
 

Ordförande och utbildningsansvarig tillika sekreterare meddelade:  

• Utveckling av Bevakarnätverket.  

• Möte om biblioteksfrågor.  

• Diplomeringsceremoni. 

• Planering Verksamhetsplan 2024.  

• Möte med Marianne (lantmäteriprogrammet). Förändringar gällande JIKEN. Minskar 

antal undervisningstimmar. Dessutom är JIKEN den första kursen på 

lantmäteriprogrammet. Kommer att ta vidare detta med prefekt. 

• Frukostmöte med studentavdelningen.  

• Kursvärderingsmöten.  

• Utbildningsutskott. Från T4 – färre disciplinärenden. Från T6 – synpunkt om att allt 

material är tillåtet. Skapar det mer stress eller är det lugnande? Seminarierna är väldigt 

stora. Ämnesfördelning på T6. Lärardiskussion kring Studuco eftersom lärarna noterar 

att studenterna inte gör seminarierna ordentligt. Undervisningen blir därför inte så pass 

bra som den skulle kunna vara.  

• Kontaktdagen.  

• Enlightprojektet – men hur ska juriststudenter involveras? Planen är att bjuda in Mattias 

Martinssontill exempelvis utbildningsutskott eller fakultetsnämnden. 

 

Melker Bååth meddelade:  

• Haft möte med Juridiskt grundår på Gotland. De önskar att kunna få delta på 

studieförbättrandes evenemang så som föreläsningar och PM-stuga i högre utsträckning.  

• Kritik från Gotland om att JF uppmuntrar studenter till att begära ut gamla PM.  

• Kolla upp med Olof om det är ett ökat tryck på allmänna handlingar och varifrån kritiken 

kommer?  

• Satsa på att skicka studieförbättrande till Gotland → vi måste göra något för att få 

studenterna att känna sig sedda.  

• Ryktesspridning på T1.  
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• Undervisningstekniker som kan anses bidra till för hård stämning i 

klassrummen/undervisning.  

 

Adam Rämmal meddelade:  

• I disciplinärenden har flera begärt ut allmänna handlingar. 

• Mitterminskurs för T6 – skeptiskt till att ändra terminen för kritik om för tung 

arbetsbelastning. Studenter säger att de lägger i snitt 20 timmar i veckan och det skulle 

kunna vara anledningen till att studenterna känner sig överbelastade.  

• Det finns inte någon bok om offentlig sekretess.  

 

Etty Sanner meddelade:  

• Meddelanden från T2:s mitterminskursråd.  Kritik mot hemtentan. Det fanns inte någon 

frågeställning. Uppgiften var att skriva analytiskt om vad en person som är verksam på 

juridiska fakulteten gör som rättsbildare. Flera upplevde att det var luddigt. Jobbigt 

ämne att kritisera en undervisande lärare. För omfattande frågor. Fler önskade ett 

seminarium till i fullmakt.  

• Kursledningen på T2 skulle gärna vilja samarbeta med studieförbättrande. 

• Dispensnämnden.  

 

Lovisa Loveby meddelade:  

• Meddelanden från T5 – ändring av obligatoriskt moment. Nu ligger det sista momentet 

den 20/12. Det ändrar om för många som redan har bokat tågbiljetter och övriga 

hemresor.  

 

Isak Sandell meddelade: 

• Har deltagit på rekryteringsgrupperna möten. 

 

Sofia Hallgren meddelade: 

• Har deltagit på stipendienämnden. 

 

 

8 § PROTOKOLLFÖRING AV TAGNA PC-BESLUT 

 
Rådet beslutade  

 
Att  tillsätta Isak och Jesper i arbetsgruppen: Lantmäteriprogrammet. 

Att  tillsätta Albin, Adam och Ellinore i arbetsgruppen: IT. 

Att  tillsätta Adam och Melker i arbetsgruppen: AI. 

Att  tillsätta Elvira, Sofia och Tuva i arbetsgruppen: Internationella studenter. 

Att  tillsätta Wojtek, Tuva och Albin i arbetsgruppen: Arbetsbelastning. 

Att  tillsätta Wojtek, Elvira och Ellinore i arbetsgruppen: Arbetsmiljö. 

Att  tillsätta Etty, Lovisa och Irma i arbetsgruppen: Feedback på examination. 

 

Beslutet fattades 2023-10-20.  

 

Rådet beslutade  

Att  lägga PC-beslutet till handlingarna.  
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9 § LÄGESRAPPORTERING FRÅN ARBETSGRUPPERNA 
• Projektplan för ett magisterprogram för lantmäteriprogrammet. Plan på 

kurser/kursplaner. Fördjupningskurs/lantmäteri. Inriktning mot fastighetsrätt.  

• Omtentatillfälle. Planerar att få ut enkät i veckan.  

• Internationella studenter. Rådet diskuterade eventuella åtgärder för att fånga upp våra 

internationella studenter.  
 

 

10 §  ÖVERSYN AV JURISTPROGRAMMET. HUR SKA 

RESULTATET FÖRANKRAS I VÅRT ARBETE?  
Bakgrund: Som ni känner till pågår en översyn av juristprogrammet vilket bland annat 

är en av anledningarna till den stundande studenthearingen om några veckor. Vi skulle 

vilja diskutera med er hur vi på bästa sätt ska förankra resultaten av den här 

undersökningen. Räcker vårt åsiktsprogram, eller kommer det att krävas mer? Vad vill 

vi att de som kommer efter oss tar med i sitt fortsatta arbete? Hur kommer 

juristprogrammet att se ut om fem år?        
 

Rådet diskuterade bland annat:   

• Läsa rapporten och reda ut var vi står i frågorna. Vad behöver vi komplettera 

åsiktsprogrammet med.  

• En heldag med studierådet och studieförbättrande för att tillsammans diskutera frågan. 

• Minska distansen mellan de som beslutsfattare och studenterna.  
       

11 § FÖRSLAG PÅ TEMAN FÖR PEDAGOGISK LUNCH.  
Bakgrund: Institutionen anordnar pedagogiska luncher för sina medarbetare. Vi får 

möjlighet att komma med förslag. Har ni några idéer på bra teman för de 

pedagogiska luncherna? Tidigare teman har bland annat varit psykisk hälsa och 

seminarieundervisning. Spåna gärna på idéer.  

 

• Vad är en pedagogisk lunch? Ett forum där lärare möts och kan tala om viktiga saker.  

• Förslag på examination: Enhetlig examination samt fördelar/nackdelar med digital 

examination skulle kunna vara ett tema för en pedagogisk lunch.  

• Basgruppsarbete – varför fungerar inte basgrupperna? Det skulle också kunna vara ett 

tema för en pedagogisk lunch.  

 

12 § ARTIKEL: UNDERFINANSIERING AV 

JURISTUTBILDNINGARNA 
      Föredragande: Ellinore Rosvall  

      Bilaga: Artikel 2023-11-10 

Bakgrund: Nu har artikeln skickats in till JURO och det kommer att beslutas om 

artikeln går igenom på årsmötet den 18 november. Ni har kommit med inputs på det 

extrainsatta mötet! Ta del av artikeln och kom gärna med ytterligare förslag om ni 

har några. Det är alltså inte för sent att ändra förrän den har publicerats officiellt.  

 

Diskussionspunkt. Hur ska vi få bäst spridning på artikeln? Målet är att bli 

publicerade i DN.  
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Rådet diskuterade artikeln och ser positivt på att den kortas ned. I övrigt är rådet 

positivt inställda till artikeln. Alla ska spåna på idéer för att få så bra spridning som 

möjligt.  

 

13 § EVENTUELLT INFÖRANDE AV NYTT MOMENT PÅ T4 
Bakgrund:  

 

” På terminskurs 4 har vi under vårterminens mitterminskursråd och slutkursråd 

haft uppe frågan om att införa en dugga i processrätt. I straffrätt finns redan en 

muntlig dugga som vid godkänt resultat kan ge 2 betygsgrundande poäng (av totalt 

20 poäng som kan erhållas under terminen). Detta moment är uppskattat. Vid 

kursråden har studenterna varit positiva också till att något motsvarande moment 

införs på processrättsdelen av termen.  

 

Som jag förvarnat Jasmine och Ellinore om för ett par veckor sedan (på 

Fakultetsnämndens internat) har vi från kursföreståndarhåll fortsatt att undersöka 

möjligheterna att införa ett sådant moment. En bakgrund till detta är också att 

omfördela de betygsgrundande poängen som kan erhållas i processrätt så att en 

mindre del ges för PM, redovisning och opposition (där PM uppgiften innebär 

större risker för användning av AI och där de muntliga prestationerna fungerar 

sämre för graderade poäng). Den muntliga duggan på straffrätten fungerar inte 

heller som underlag för graderade poäng. Vi har nu fått klart för oss ungefär vad 

som skulle vara möjligt att i så fall genomföra till vårterminen (utifrån tillgängliga 

resurser m.m.). Så här skulle momentet kunna utformas: 

 

1) Studenterna får på förhand (vid starten av processrätten) en ordlista 

som innehåller cirka 100-150 centrala processrättsliga begrepp. Samtliga begrepp 

är sådana som används i kurslitteraturen. Det är alltså inte riktigt samma sorts 

frågor som i straffrätten och till skillnad från det quiz som införts på T3 finns inte 

definitionerna utskrivna utan studenterna får själva läsa in detta i kurslitteraturen. 

  

2) Ca två veckor in på kursen genomförs duggan. För att undvika risk för otillåtet 

samarbete görs denna som en flervalstentamen i tentamenssal, förslagsvis med 1 h 

skrivtid. Duggan kommer att omfatta t.ex. 20 eller 30 av begreppen från listan. Ett 

antal av frågorna konstrueras så att studenterna får en definition som man ska välja 

rätt ord till och andra frågor utgörs av ord som man ska välja rätt definition på. 

Duggan genomförs i programmet Inspera och är självrättande. Direkt efter att den 

genomförts får man således veta sitt resultat. Beroende på antal rätt på duggan svar 

erhålls en poäng som är betygsgrundande. Hur denna ska viktas mot övriga 

betygsgrundande moment (PM, redovisning och opposition) behöver dock 

diskuteras.  
 

3) Ytterligare två veckor efter det första tillfället erbjuds ett omtentatillfälle för de 

som inte uppnått godkänd poäng (50 % av de möjliga poängen) eller som 

t.ex. har varit sjuka vid det första tillfället.  
 

Innan vi går vidare med detta vill vi nu stämma av detta med JF. // Kursledningen 

på T4” 
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Vad tycker studierådet om det här? Ta del av informationen och så diskuterar vi 

tillsammans.  

 

Vi kommer därefter att skicka ett yttrande till kursledningen på T4.  

 

Synpunkter från studierådet:  

• Det är bra att fånga upp studenterna från början och skapa en grundförståelse för 

processrätten. 

• Trygghetskänsla att veta att det går framåt och att det går att lära sig begreppen.  

• 150 ord är för betungande tror vi (bland annat för att studenterna samtidigt kommer att 

ha vanliga seminarium). 50–75 ord bör räcka.  

• Kanske skulle det kunna vara så att det går att plocka ett poäng för opponeringen och 

ett poäng för dugga. Kan också vara så att opponeringen är ett obligatoriskt moment.  

• Syfte? Rådet diskuterade vad den här typen av extramoment tillför och om det skulle 

kunna ha en stressande funktion.  

• Måste finnas resurser.  

• Vill inte öka stressen.  

• Vill gärna se det som ett sätt att plocka enkla poäng. Hur kommer det påverka 

studenterna?  

• Jämför med begreppslistan så att studenterna vet var de ska leta.  

• Trycka på varför vi gör det här och vad det ska åstadkomma. 

• Rimligtvis 50 % = 1 poäng och 75 % = 2 poäng. Då kan studenterna själv välja hur 

mycket de vill anstränga sig.  

 

 

11 § OMTENTAMENSTILLFÄLLE VT24 

 
• Det kommer att vara ett omtentatillfälle i vår. Rådet diskuterade övergripande upplägget 

för omtentatillfället.  

 

 

14 § INFORMATION OM STUDENTHEARING 
• Rådet diskuterade mål och syfte med studenthearingen.  

• Hur ska vi göra för att göra det så bra som möjligt? Diskussion. 

• Hur ska vi få studenter att delta? Diskussion. 

 

 

15 § ÖVRIGA FRÅGOR  

 
 

16 § ORDET FRITT 

 

 

17 § MÖTETS AVSLUTANDE 
Jasmine Carlsson avslutade mötet kl. 19:13.  

 


